

Dear Sir or Madam,

Due to the information which was placed on official websites of Government Security Center, Chief Sanitary Inspector and Ministry of Health about the epidemiological situation in some European countries, I inform that steps to prevent the possibility of infection with COVID-19 were done in our University.

A special team was set up to monitor official statements. The team worked on some recommendations to increase the level of safety, which were posted on our information media (website, TVs on corridors, Facebook). We kindly ask to comply to those instructions for our common safety.

Right now there is no need to provide additional actions and I kindly ask to attend classes according to the plan.

The monitoring team will provide all new information if there will be a need.

Yours faithfully,
PhD Tomasz Białas

Rector of E.Kwiatkowski UBA

Уважаемые дамы и господа,

в связи с информацией о эпидемиологической ситуации в некоторых европейских странах, размещенной на официальных сайтах Государственного центра безопасности, Главного санитарного инспектора и Министерства здравоохранения, я сообщаю, что в нашем университете были предприняты меры для предотвращения возможности заражения COVID-19.

Специальная команда была создана для мониторинга официальных заявлений. Команда работала над некоторыми рекомендациями по повышению уровня безопасности, которые были размещены на наших информационных носителях (веб-сайт, телевизоры в коридорах, Facebook). Просим соблюдать эти инструкции для нашей общей безопасности.

На данный момент, нет необходимости предоставлять дополнительные действия, и я прошу посещать занятия в соответствии с планом.

Команда мониторинга предоставит всю новую информацию, если возникнет такая необходимость.

С уважением,
Доктор Томаш Бялас

Ректор